



**Arbeitsgemeinschaften / Co-Curricular Activities**  
**08.08.2022 –16.12.2022**

<b>AG / Leitung Activity /Teacher</b>	<b>Wann/ When</b>	<b>Wer/ Who</b>	<b>Kosten Fees</b>	<b>Inhalte Content</b>
Parkours & Gymnastics Vikash Sharma	Montag Monday 14:45-15:30  Friday Friday 14:00-14:45	Klasse E1, 3+4 Grade E1, 3+4	Keine none	<p>Parkours- und Gymnastikkurse sind eine hervorragende Möglichkeit, um fit zu bleiben. In diesem Kurs lernen die Schüler Parkour-Sprung, Parkour- Landungen sowie Gymnastikübungen (Rolle vorwärts und rückwärts, Handstand etc.)</p> <p>Parkour and Gymnastics class is an excellent way to stay fit. In this classtudents will learn Parkour vault, Parkour landings, Parkour bar techniques etc. They will learn tumbling skills like Parkour roll, flips, handsprings etc. in a safe way.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 8 Maximum number of participants: 8</p>
Klettern Climbing Christoph Wildfang.	Montag Monday 14:00–17:00	Klasse 3+4 Grade 3+4	7.500 Rs.	<p>Wir fahren mit dem Schulbus in eine Boulder-Halle in Vasant Kunj. Dort lernen die Kinder zu klettern. Ziele sind Körperbeherrschung, Erfolgserlebnisse durch das sichere Klettern und Sichern und Stärkung von Selbstvertrauen. Anschließend werden die Kinder mit dem Schulbus zur DSND zurückgebracht. Eine Abholung direkt an der der Boulder-Halle ist ebenfalls möglich.</p> <p>We are taken by DSND school bus to a boulder facility in Vasant Kunj, where our students are taught proper climbing skills. Our goals are body control, sense of achievement and practicing safe climbing skills. The students will return by DSND-bus to the school or could, optionally, directly be collected at the boulder-hall.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 8 Maximum number of participants: 8</p>

Zeichnen/ Färben/ Handwerk Drawing/ Coloring/ Art Maria John	Montag Monday 14:00–14:45	Klasse E1, 3, 4 Grade E1, 3, 4	1.000 Rs	Die Schüler/Innen lernen bei dieser unterhaltsamen und kreativen AG verschiedene Techniken und Arten des Zeichnens, Malens und Bastelns. Wir werden Origami und Recyclingtechniken ausprobieren. Students will learn different techniques and types of drawing, coloring and crafts in this fun and creative activity. Some of them include various colorful paintings, origami, easy paper craft, recycled craft, sketching and much more.  Teilnehmerzahl: maximal 10 Maximum number of participants: 10
Spiel und Spaß mit der deutschen Sprache Having Fun with the German language Julia Pradhan	Dienstag Tuesday 14:00–15:30	Klasse E1 Grade E1	Keine none	In dieser AG werden die Inhalte des Unterrichts sprachlich aufgenommen und vertieft. Durch spielerische Aktivitäten wird die Verwendung des Deutschen im Alltag geübt. Die AG ist nur für Kinder mit Förderempfehlung wählbar. In this CCA, the contents of the lesson are linguistically incorporated and studied in depth. The use of German in everyday life is practiced through playful activities. The CCA can only be selected for children with support recommendation.  Teilnehmerzahl: 8 (Kinder mit Förderempfehlung) Maximum number of participants: 8 (Children recommended by the teacher)
<b>Yoga</b> Christina Laxmi	Dienstag Tuesday 14:00–14:45	Klasse E1, 3,4 Grade E1, 3,4	Keine none	Eine unterhaltsame und innovative Herangehensweise an Kinderyoga. Traditionelle Yoga-Posen sind vermischt mit dem Spaß und der Freude an Liedern und Geschichtenerzählen. Die AG ist eine ausgewogene Übung der körperlichen Aktivität, Geschichten hören und lustigen Spielen und Aktivitäten. Schüler benötigen keine Vorkenntnisse oder Erfahrung, um an dieser Klasse teilzunehmen. Einfach nur Begeisterung für Yoga, Geschichten und Spiele. A fun and innovative approach to Kids yoga. Traditional yoga poses are

				<p>mixed and mingled with the fun and enjoyment of songs and storytelling. Kids also participate in fun yoga games to help them enjoy the yoga experience even more.</p> <p>All in all the session is a well-balanced practice of physical activity, listening to stories and fun games and activities. Students do not need any prior knowledge or experience to join this class. Just an enthusiasm for yoga, stories and games.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 8 Maximum number of participants: 8</p>
<p>Töpfern Pottery Deepti Gupta</p>	<p>Dienstag Tuesday 14:00–14:45 14:45-15:30</p>	<p>Klasse E1, 3,4 Grade E1, 3,4</p>	<p>4.000 Rs</p>	<p>Töpfern ist eine kreative Beschäftigung und alle Kinder mögen es. Kinder sind voller Fantasie und Töpfern lässt sie ihre Fantasie in Form von Ton formen und hilft ihnen, ihre Gedanken auf unterhaltsame und kreative Weise auszudrücken.</p> <p>Pottery is one of the most creative activities any kid would love to experience. Kids are full of imagination and pottery will let them shape their imagination in form of clay and help them express their thoughts in a fun and creative way.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 10 Maximum number of participants: 10</p>
<p>Fußball Football Akash</p>	<p>Mittwoch Wednesday 14:00-14:45 14:45-15:30</p>	<p>Klasse E1, 3,4 Grade E1, 3,4</p>	<p>Keine none</p>	<p>Wir werden Kraft, Ausdauer und Schnelligkeit mit einer der beliebtesten Sportarten, dem Fußball, aufbauen. Die Schüler lernen verschiedene Techniken.</p> <p>We will be building strength, stamina and speed with one of the most popular sports, football. We will involve ourselves in various agility activities and students will start with the basics such as ball running and kicking the ball.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 8 Maximum number of participants: 8</p>

<p>Little Musicians Usha Srivastava</p>	<p>Mittwoch Wednesday 14:00-14:45</p>	<p>Klasse E1, 3, 4 Grades E1, 3,4</p>	<p>Keine none</p>	<p>Das Programm zielt darauf ab, Musik durch eine Vielzahl von Aktivitäten im Zusammenhang mit Musik zu lernen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Melodik</li> <li>• Rhythmus</li> <li>• Singen</li> <li>• Musikalische Spiele &amp; Bewegung</li> </ul> <p>The program aims at learning music through a variety of activities related to music:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Melodic</li> <li>• Rhythm</li> <li>• Singing</li> <li>• Musical Games &amp; Movement</li> </ul> <p>Teilnehmerzahl: 10 Maximum number of participants: 10</p>
<p>Rechtschreibtraining Improve your Spelling Skills Konstantinos Katelouzos</p>	<p>Donnerstag Thursday 14:00 – 14:45</p>	<p>Klasse 3+4 Grade 3+4</p>	<p>Keine none</p>	<p>Rechtschreiben und Untersuchungen zum Aufbau der Sprache sind Hilfen für das Schreiben. Der Erwerb der Rechtschreibung ist ein Annäherungsprozess, ein eigenaktiver, kognitiver Produktionsprozess. Folgende Fähigkeiten werden eingeübt: verständlich schreiben, richtig schreiben und korrigieren mit Lernwörter üben, Wörter nachschlagen, Wörter kontrollieren und korrigieren, mit Regelungen umgehen.</p> <p>Spelling and Research into the structure of the language are aids to writing. The acquisition of spelling is an active and cognitive production process The following skills will be practiced: writing comprehensibly, copying correctly, practicing independently with learning words, looking up words, checking and correcting words, dealing with rules.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 8 Maximum number of participants: 8</p>

<p>Karton Architekten Cardboard Architects Elisabeth Arens Klein</p>	<p>Donnerstag Thursday 14:00 – 14:45</p>	<p>Klasse 3+4 Grade 3+4</p>	<p>1.200 Rs</p>	<p>Wir wollen zusammen aus Kartons schöne Sachen gestalten. Möbel, Fahrzeuge usw. Wer also Lust auf spannende Projekte, Teamgeist, viel harte Arbeit und ein kreatives Austoben hat, ist herzlich eingeladen. We want to create beautiful things out of cardboard together. Furniture, vehicles, etc. Anyone who is interested in exciting projects, team spirit, a lot of hard work and a creative romp is cordially invited.</p> <p>Teilnehmerzahl: maximal 6 Maximum number of participants: 6</p>
<p><b>Taekwon-do</b> Rajinder Kumar</p>	<p>Donnerstag Thursday 14:00–14:45 14:45-15:30 Freitag Friday 14:45-15:30</p>	<p>Klasse E1, 3, 4 Grades E1, 3,4</p>	<p>400 Rs</p>	<p>Der Klassiker - seit mehr als 20 Jahren an der DSND! The classic - at DSND for more than 20 years!</p> <p><b>Teilnehmerzahl: Maximal 8</b> <b>Maximum number of participants: 8</b></p>